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                                                                                                           Kożuchów, 30.10.2023 r. 
 
Nasz znak: OR.0003.26.2023.MR 
 
                                                                                                      Pan/ Pani  

                                                                                                      ............................................... 

                                                                                                      ............................................... 

 

sprawa: interpelacje radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

Informuję, że na sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie w dniu 26 października 2023 roku, zgłoszono 

następujące interpelacje: 

 

 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt. 

1. W związku z informacjami, jakie pojawiały się przed wyborami parlamentarnymi zarządzonymi na 

dzień 15 października br., dla gmin w których była by wysoka frekwencja przewidziano dodatkowe 

środki finansowe dla działających w nich podmiotów. Gminy do 20 tys. mieszkańców, w których 

frekwencja przekroczyła by 60 proc. miały otrzymać 250 tys. zł na rozwój działalności kół gospodyń 

wiejskich, zespołów ludowych i orkiestr dętych oraz 250 tys. zł dla lokalnych klubów sportowych. 

W gminie Kożuchów frekwencja osiągnęła 66,78%. W związku z tym proszę o informację, czy ww. 

środki finansowe trafią do gminy Kożuchów, jeżeli tak na jakich zasadach ww. środki będą 

rozdysponowane do wskazanych podmiotów? Wg. jakich zasad i kryteriów? 

 

2. W związku z prowadzonymi pracami polegającymi na modernizacji drogi dojazdowej 

w m. Studzieniec (w kierunku tzw. bloków), w nawiązaniu do wcześniejszych rozmów proszę 

o dokonanie, jednocześnie utwardzenia samego zjazdu z drogi wojewódzkiej w kierunku bloków, 

bowiem fragment zjazdu nie został objęty ww. pracami. Uważam za zasadne zlecenie utwardzenia tego 

odcinka na etapie wykonywanych prac w tym momencie jako tzw. roboty dodatkowe.  

Jednocześnie zgłaszam również wniosek o dokonanie przycięcia tui, które na tym odcinku rosną 

i ograniczają widoczność, podczas wyjazdu z drogi oraz nieświecąca lampa uliczna umiejscowiona 

również na tym zjeździe. 
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Walczak Tomasz – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

3. Mieszkańcy ulic 1 Maja i Żagańskiej zwracają się z prośbą do ZDW o przeprowadzenie przeglądu 

zapadniętych studzienek na drodze wojewódzkiej. 

 

4.  Zwracam się z prośbą o informację z ZDW, jak zostały odebrane poprawione krawężniki wzdłuż 

ul. Szprotawskiej na odcinku ulic Elektryczna, Słoneczna, Polna (krawężniki zostały uszkodzone 

podczas budowy kanalizacji). 

 

5. Zwracam się z prośbą o zgłoszenie do Energetyki oraz ZDW w celu przeprowadzenia wizji lokalnej 

na ulicy Szprotawskiej (pielęgnacja drzew, które rosną w pasie drogowym i wrastają w linie 

energetyczną). 

 

6. Po raz kolejny zwracam się z prośbą o zawiadomienie osób prywatnych - właścicieli działek na ulicy 

Daszyńskiego naprzeciw byłego sklepu Jubilat (uporządkować, wykosić trawę, przyciąć drzewa), 

ponieważ szpecą wizerunek naszego miasta. 

 

7. Strażacy OSP Kożuchów zwracają się do Pana Burmistrza o umieszczenie znaków zakaz 

parkowania na ulicy Głogowskiej (zaparkowane samochody utrudniają wyjazd dla samochodów 

strażackich oraz przyjazd dla strażaków do akcji). 

 

 

  Przewodniczący Rady Miejskiej 

                     /-/ Ireneusz Drzewiecki 


